
Legnica, 15.10.2021 r. 

OKS.0003.22.2021.II   

      

Pan  

Andrzej Lorenc 

Radny  

Rady Miejskiej Legnicy 

 

Szanowny Panie Radny. 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 28 września 2021 r.  dotyczącą złożonych 

wniosków do programu rządowego „Sportowa Polska – program rozwoju 

lokalnej infrastruktury sportowej – edycja 2021” uprzejmie informuję, że w roku 

2021 Gmina Legnica nie złożyła wniosku do tego programu. Wynika to z faktu, 

że dofinansowaniem objęte mogą być jedynie zadania inwestycyjne 

zaplanowane do realizacji lub realizowane według stanu na dzień składania 

wniosku inwestycyjnego. Podstawowym warunkiem formalnym przy składaniu 

wniosku, jest zapewnienie środków w budżecie miasta na realizację zadania  

w danym roku oraz posiadanie pełnej dokumentacji wraz z pozwoleniem  

na budowę. Należy podkreślić, że nie ma możliwości uzyskania dofinansowania 

na zakończone już zadania inwestycyjne. 

Jednocześnie informuję, że w poprzednich latach na tego typu zadania były 

składane wnioski i Gmina Legnica pozyskiwała środki jako dofinansowanie  

do modernizacji, przebudowy legnickich obiektów sportowo – rekreacyjnych.  

 

 

      Z poważaniem, 

      Z up. Prezydenta Miasta 

      Krzysztof Duszkiewicz 

      (Zastępca Prezydenta) 

 

 

 

 

 



 

 

 

Do wiadomości: 

- Biuro Rady 

- Wydział OK 

- a/a 


